



SWEET TOOTH OPTIONS 甜食主义

Chocolate Strawberry Cheesecake Chimichanga

巧克力草莓芝士蛋糕香炸卷 **68RMB**

Strawberry cheesecake filling mixed with melted chocolate wrapped up chimichanga style and coated with cinnamon and sugar.

草莓芝士蛋糕混合巧克力香炸卷配上玉桂糖粉



Mexican Chocolate Banana Crepes

墨西哥巧克力香蕉煎饼 **68RMB**

Mexican Cocoa crepes with banana, candied walnuts and cajeta caramel sauce.

墨西哥可可风味煎饼配香蕉，焦糖核桃和焦糖酱



LIGHT OPTIONS 轻食主义

Shrimp Cocktail Acapulco Style

墨西哥阿卡普尔科风味鸡尾酒虾杯 **68RMB**

Shrimp tossed in a spicy and tangy tomato sauce, with avocado, onion and cilantro. Served with corn tortilla chips.

虾放在香辣扑鼻的墨西哥鸡尾酒里,配上,洋葱,香菜,新鲜牛油果和玉米片。



Avocado Toast Sliders

牛油果小汉堡 **78RMB**

Toasted baguette slices topped with fresh mashed avocado and olive oil topped with: 1) fresh cherry tomato slices and queso fresco 2) a poached egg and crispy bacon bits 3) smoked salmon, capers and pickled onions.

法棍面包片配牛油果泥和橄榄油, 1>新鲜樱桃番茄和自制墨西哥芝士, 2>水波蛋配脆培根丁, 3>烟熏三文鱼, 水瓜柳和腌洋葱

Light Breakfast Tacos

墨西哥早餐夹饼 **58RMB**

Flour or corn tortillas, scrambled eggs, avocado slices, tomato slices, homemade queso fresco, olive oil and sea salt. Side of salsa verde

墨西哥玉米饼或者荞麦粉饼, 炒蛋, 牛油果片, 番茄片, 自制墨西哥芝士, 橄榄油, 海盐, 旁边配墨西哥绿沙沙



MAINS 主菜



Huevos

煎蛋 **68RMB**

2 Eggs any style served with roasted cherry tomatoes, hash brown potato, cheesy refried beans, choice of bacon or chorizo. Side of two flour or corn tortillas.

两只煎蛋配樱桃番茄，土豆饼，芝士味豆泥，可选择培根或墨西哥腊肠，旁边配两张玉米饼或者面粉饼



Huevos Rancheros

牧场煎蛋 **68RMB**

Sunny side up eggs served upon lightly fried corn tortillas with a layer of refried beans topped with a tomato-chili ranchero sauce and green tomatillo sauce. Sides of cheesy refried beans and guacamole.

煎太阳蛋配煎玉米饼豆泥，墨西哥番茄红辣椒酱和绿番茄酱，芝士味豆泥和牛油果酱

Mexican Chorizo and Potato Frittata

墨西哥腊肠蛋饼 **68RMB**

Potato and mushroom egg frittata topped with grilled chorizo slices, fresh cherry tomatoes, avocado slices and olive oil.

土豆蘑菇蛋饼配墨西哥腊肠片，樱桃番茄，牛油果片和橄榄油



Med Veg Breakfast Tortilla Pizza

梅德蔬菜早餐匹萨 **78RMB**

Tortilla crust with spinach & mushrooms scrambled eggs topped with monterrey jack cheese, goat cheese, red bell peppers and cherry tomatoes.

墨西哥饼配菠菜蘑菇，炒蛋，蒙特利杰克芝士，山羊芝士，红甜椒和樱桃番茄

Enchiladas a la Veracruzana

玉米香浓卷 **68RMB**

Folded tortillas filled with scrambled eggs topped with a slightly spicy bean sauce, crumbled chorizo sausage, sour cream, queso fresco and roasted Serrano peppers.

玉米卷卷炒鸡蛋配微辣豆泥酱，墨西哥腊肠碎，酸奶油，墨西哥芝士，萨拉诺风味烤辣椒





Chilaquiles

绿酱玉米片 **68RMB**

Tortilla chips with green or red sauce, melted cheese, shredded chicken, and fried egg, sour cream and queso fresco. Served with cheese refried beans on the side.

脆玉米片配墨西哥绿酱或者红酱，碎芝士，鸡肉丝，煎蛋，酸奶油和自制墨西哥芝士，芝士，豆泥

Steak, Guacamole and Tomato Torta

牛排牛油果三明治 **98RMB**

Mini Baguette loaded with thin slices of grilled steak and pickled onions with slightly spicy sautéed cherry tomatoes and fresh basil in olive oil.

迷你法棍配扒烤牛排薄片，腌洋葱，辣味樱桃番茄，新鲜罗勒，橄榄油



Gringo Breakfast Burrito

外国佬早餐卷饼 **78RMB**

Tortilla rolled and filled with crumbled chorizo or bacon, hash brown potato, Mexican scrambled eggs with onions, tomatoes and bell peppers, Monterrey Jack cheese and avocado. Served with cheese refried beans and salsa on the side.

法棍墨西哥卷饼配香肠、炒鸡蛋，土豆泥，洋葱，彩椒，蒙特利杰克芝士，牛油果，旁边配芝士味豆泥和沙沙

Chicken and Waffles

鸡肉华夫饼 **88RMB**

Crispy fried boneless chicken thighs over classic waffles and a chipotle-maple buttery syrup.

脆皮炸鸡腿，配经典华夫饼，启波特雷辣椒黄油糖浆酱



Arrachera Steak A La Brunch

早餐牛排 **108RMB**

Grilled flank steak served with chilaquiles in green tomatillo salsa, a fried egg, cheesy refried beans and tortillas.

扒烤牛腩排配墨西哥绿番茄酱和玉米片，豆泥。

BRUNCH SPECIAL DRINKS

早午餐特制饮品



Margarita de la Casa Jugs
一扎经典玛格丽塔

Only **150rmb!**

只要150RMB! (原价~~220元~~)

*Includes Fruity Margaritas
包含水果味玛格丽塔

Millionaire Margarita Jugs
一扎明星玛格丽塔

Only **200rmb!**

只要200RMB! (原价~~300元~~)

Bloody Maria 血色玛丽 **50RMB**

1800 Silver tequila, tomato juice, lime, worchestershire sauce, celery, tabasco, sal & pepper served in a spiced rimmed glass.
龙舌兰, 番茄汁, 榨, 李派林汁, 芹菜, 辣椒仔, 胡椒.

Banana Strawberry Smoothies

香蕉草莓 **50RMB**

Banana, strawberry juice, yoghurt and mil
新香蕉, 草莓汁, 酸奶和牛奶

Mango Berry Smoothies

芒果梅子 **50RMB**

Mango, berries, yoghurt, cranberry juice, fresh mint
芒果, 莓子, 酸奶, 薄荷

Perfect Peach Smoothies

完美水蜜桃 **50RMB**

Peaches, coconut milk and yoghurt.
桃, 椰奶, 酸奶

Milkshakes 奶昔 **50RMB**

Vanilla, Chocolate, strawberry or Cajeta Caramel
香草或巧克力或草莓或墨西哥炼乳焦糖酱



BOOK YOUR PARTIES

Please Contact: psmarketing@pistolera.cn

We Offer

- Private Rooms
- Music & A/V Options
- Flexible Menu Options
- Many Party Options
- Catering Service
- 私人空间
- 视听定制
- 菜品定制
- 派对定制
- 团餐外卖

